

CHAMPIONNATS DU MONDE ROUTE UCI 2026 – MONTRÉAL (CAN) DISTRIBUTION DES VÉHICULES PAR NATION

2026 UCI ROAD WORLD CHAMPIONSHIPS – MONTRÉAL (CAN) DISTRIBUTION OF VEHICLES TO NATIONS

Préambule

L'organisation des Championnats du Monde Route UCI 2026 fournira un véhicule aux Fédérations Nationales. L'UCI alloue un véhicule pour la durée de l'événement à chacune des Fédérations Nationales suivantes. Chaque véhicule est équipé d'un support à vélo Seasucker pouvant accueillir 8 vélos.

Pour les épreuves sur route, les Fédérations Nationales sans véhicule alloué partageront un véhicule que l'UCI assignera après la Confirmation des partants.

Preamble

The organization of the 2026 UCI Road World Championships will provide vehicles to the National Federations. The UCI allocates one vehicle for the duration of the event to each of the following National Federations. Each vehicle is supplied with Seasucker roof rack holding 8 bikes.

For the Road Races, National Federations without an allocated vehicle will share one that the UCI will assign after the Riders' Confirmation.

AUS	AUSTRALIA	LAT	LATVIA
AUT	AUSTRIA	MRI	MAURITIUS
BEL	BELGIUM	MEX	MEXICO
CAN	CANADA	NED	NETHERLANDS
CHN	CHINA	NZL	NEW ZEALAND
COL	COLOMBIA	NOR	NORWAY
CZE	CZECHIA	POL	POLAND
DEN	DENMARK	POR	PORTUGAL
ECU	ECUADOR	RWA	RWANDA
ERI	ERITREA	SVK	SLOVAKIA
EST	ESTONIA	SLO	SLOVENIA
ETH	ETHIOPIA	RSA	SOUTH AFRICA
FIN	FINLAND	ESP	SPAIN
FRA	FRANCE	SWE	SWEDEN
GER	GERMANY	SUI	SWITZERLAND
GBR	GREAT BRITAIN	WCC	UCI WORLD CYCLING CENTRE
GUA	GUATEMALA	UKR	UKRAINE
INA	INDONESIA	UAE	UNITED ARAB EMIRATES
IRL	IRELAND	USA	UNITED STATES
ITA	ITALY	URU	URUGUAY
JPN	JAPAN	VEN	VENEZUELA
KAZ	KAZAKHSTAN	ZIM	ZIMBABWE

Pour les conditions de collecte du véhicule, veuillez consulter la page 20 du [Guide Technique](#).

For the requirements to collect the vehicle, please consult page 20 of the [Technical Guide](#).